

Bestyrelsesmøde 1. februar 2026

Referent: Lea

Tilstede: Sanne, Lise, Annie, Maja, Tania, Andreas, Mariann

Daglig drift

- Tania har møde med fagskolen vedrørende brug af haller den 2. februar

Økonomi

- Udkastet af regnskabet for 2025 er kommet fra revisoren - det ser pænt ud - vi har fået rettet op på det store underskud, vi kom ud med sidste år. Regnskabet bliver sendt ud, når det er helt færdigt og underskrevet.

Gebyrer

- Vi kører test på at lave klippekort så vi ikke har så mange små transaktioner

Gave fra distriktet

- D12 giver gaver - vi har valgt at tage imod gavekort til Rema1000 som kan gå til hjælpermad ved stævner

Foldindluk

- Vi har givet personalet bredt mandat til at vurdere, hvornår det vil være hensigtsmæssigt at tage heste ind ud fra et sikkerhedsmæssigt perspektiv for både heste og mennesker

Næste møde er efter den ordinære generalforsamling